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Saksliste for årsmøte 2015 

1. Godkjenne de stemmeberettigede. 

2. Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden. 

3. Velge ordstyrer, skriver og 2 medlemmer til å underskrive årsmøteprotokollen. 

4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsberetninger 

5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand.  

 - Alexander presenterer regnskapet for 2014, samt oppdaterer om hvordan vi ligger an i 

2015.  

6. Behandle forslag og saker.  

- - utvikling i klubben 

- - Lindås idrettsråd og samarbeid med NH karateklubb 

- søknad om stønader 

7. Fastsette om medlemskontingenten for vår 2015 skal være gjeldende for høst 2015. 

 - vurdering av samarbeidsavtale med Max Fitness 

8. Vedta idrettslagets budsjett. 

 - Innkjøp av utstyr? 

9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

10. Foreta følgende valg:  

a) Leder og nestleder 

b) minst 2 styremedlem og  minst 1 varamedlem 

c) Øvrige valg i henhold til årsmøtevedtatt organisasjonsplan, jf. pkt. 9.  

d) 2 revisorer 

e) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett 

f) Valgkomité med leder og 2 medlemmer og 1 varamedlem for neste årsmøte 

Protokoll årsmøte 

Protokoll fra årsmøte i Nordhordland Bokseklubb 

Knarvik 20/02 – 2015  

Sak 1. Godkjenne de stemmeberettigede 

- Terje Økland 

- Adi Redzic 

- Christian Thorbjørnsen 

- Cathrine Fosse 

- Alexander Reyes-Lingjerde 
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Sak 2. Godkjenne innkallingen, sakliste 

Innkalling: 

Godkjent 

Saksliste: 

Godkjent 

 

Sak 3. Velge ordstyrer, referent og 2 medlemmer til å underskrive protokollen 

 Innstilling: Martha Thorsheim, Christian Thorbjørnsen, Terje Økland og Adi Redzic. 

Følgende hadde ordet i saken: Alexander Reyes-Lingjerde 

Vedtak: 

Som ordstyrer ble Martha Thorsheim enstemmig valgt. 

Som referent Christian Thorbjørnsen enstemmig valgt. 

Til å underskrive protokollen Terje Økland og Adi Redzic enstemmig valgt. 

 

Sak 4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsberetninger 

- Har opprettet bankkonto, og laget en medlemsliste. 

- To i styret (Alexander og Marta) har tilgang til konto. Fortsetter med denne løsningen. 

Begynte treninger i september. 5-6 deltakere som møtte opp på trening. 2-3 av dem er under 16 år. 

Slet litt med økonomi og leieavtale med Max Fitness, men fikk hjelp fra idrettsforbundet slik at det 

løste seg. 

I 2015 har vi jobbet med å få til en billigere leie dersom medlemmer i Max får trene gratis med oss.  

Det er i dag 8-10 deltakere som er med på boksing spesifikt i tillegg til 6-8 deltakere fra Max. 

Andelen av dem som er under 16 år og som er medlemmer ligger nå på 6 deltakere. 

 

Årsberetningen for 2014 godkjennes. 

 Følgende hadde ordet i saken: Alexander Reyes-Lingjerde 

Vedtak: 

 Enstemmig vedtatt. 
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Årsberetningen for 2014 vedtas. 

  

Sak 5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Innstilling: Godkjenning av regnskapet for 2014. 

Følgende hadde ordet i saken: Alexander Reyes-Lingjerde 

Dato Forklaring Ut av konto Inn på konto 

 Innbetalte medlemskontingent  5600:- 

 Manglende medlemskontingent  950:- 

28.11.2014 Norges Idrettsforbund-Olympisk  11000:- 

 Manglende innskudd (aktivitet 
ungdomskule disember2014) 

 1500:- 

27.12.2014 Nh Treningspart (leie av lokal 

Max Fitness) 

-13500:-  

 Kvittering m/oblat -10:-  

 Nettgiro m/kid -3:-  

 Renter  1:- 

 Sum utgifter/ inntekter -13513:- 16601:- 

 Års resultat 2014  5538:- 

 

 Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

 Regnskap for 2014 er godkjent. 

  

Sak 6. Behandle forslag og saker 

 Sak A. 

Samarbeid med Nordhordland karateklubb. Innledet samtale med karateklubben om 

potensielt samarbeid. Så noen av de samme interessene med tanke på kampsportlokale. 

Karateklubben har jobbet med bygg, men holder foreløpig til i Nordhordlandshallen.  

Har vært i møte sammen med karateklubben med Lindås kommune om potensielt nytt bygg 

til trening. 

Trenger en komité som jobber med søknad om bygg slik at det evt. kan bli et aktuelt 

treningssted i fremtiden. 
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 Sak B.  

Ansvarlig person for søknader om støttemidler og sponsorer. Høre med kommunen.  

Marta tar ansvar for å spørre eksterne om å ringe rundt og rekruttere.  

Alexander har foreløpig fortsatt ansvar for søknad som har en frist koblet til seg. 

 

Sak C. 

Politiattest er obligatorisk for alle som har et tillits eller ansvarsforhold på treninger.  

Trenger å stemme over en som er ansvarlig for politiattester.  

 

Sak 7. Fastsette medlemskontingent 

Følgende hadde ordet i saken: Martha Thorsheim.  

Forslag om en medlemsavgift på kr. 100,- for alle medlemmer. 

I tillegg kommer det en treningsavgift.  

Semesteravgiften for det aktuelle semesteret vil da være medlemsavgift og treningsavgift.  

Innstilling: Innføre medlemsavgift for alle medlemmer på 100 kr. 

Medlemskontingenten for 2015 fastsettes til 100 kr.  

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  
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Sak 8. Vedta idrettslagets budsjett 

Innstilling: Godkjenning av budsjett for VS 2015. 

Følgende hadde ordet i saken: Alexander Reyes-Lingjerde 

Dato Forklaring Ut av 

konto 

Inn på konto 

 Manglende innskudd fra 2014  2450:- 

 Utestående medlemskontingent  3050:- 

 Betalt medlemskontingent  3050 

 Sekker -1575  

 20 uker leie 20x375? -7500  

 Norges Bokseforbund -2500  

 Sum utgifter / inntekter -11575 8550 

 Preliminært 1/2 års resultat  -3025 

 

 

Innstilling: 

Budsjett for 2015 godkjennes midlertidig.  

Følgende hadde ordet i saken: Alexander Reyes-Lingjerde 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. Forslaget vedtatt med følgende endringer: 

 

Sak 9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Innstilling: Styret utgjør organisasjonsplanen. De har mandat til å innføre komitéer og andre 

grupper etter som de finner det tjenlig. 

Følgende hadde ordet i saken: Martha 

 Vedtak: enstemmig vedtatt. 

Sak 10. Valg 

a) Valgkomiteens innstilling på leder: Alexander Reyes-Lingjerde 
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Følgende hadde ordet i saken: Martha Thorsheim 

Vedtak: 

Enstemmig valgt. 

Alexander Reyes-Lingjerde ble valgt til leder. 

 

 b) Valgkomiteens innstilling på nestleder: Martha Thorsheim 

Følgende hadde ordet i saken: Alexander Reyes-Lingjerde 

Vedtak:  

Enstemmig valgt. 

 Martha Thorsheim ble valgt til nestleder. 

 

 c) Valgkomiteens innstilling på styremedlemmer og varamedlemmer til styret: Adi Redzic, 

Terje Økland og Christian Thorbjørnsen 

Følgende hadde ordet i saken: Martha Thorsheim 

Vedtak:  

Enstemmig valgt 

 Adi Redzic og Terje Økland ble valgt til styremedlemmer og. 

 Christian Thorbjørnsen ble valgt til varamedlem til styret. 

 

 d) Valgkomiteens innstilling på revisorer: Christian Andvik og Rune Alver Nielsen 

Følgende hadde ordet i saken: Martha Thorsheim 

Vedtak: 

 Christian Andvik og Rune Alver Nielsen ble valgt til revisorer. 

   

  

e) Styrets innstilling på valgkomité: Asbjørn Kaarstad, Karoline B Dale, Sindre Fyllingen Daniel 

Lingjerde og Jarle Fehn. 

Følgende hadde ordet i saken: Martha Thorsheim 



7 
 

Vedtak: 

Sindre Fyllingen ble valgt til leder og  

Asbjørn Kaarstad, Daniel Lingjerde og Jarle Fehn ble valgt til medlemmer 

Karoline B Dale ble valgt til varamedlem. 

 

f) Valg av politiattest-ansvarlig - Innstilling: Martha Thorsheim 

Følgende hadde ordet i saken: Christian Thorbjørnsen 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

g) Valg av komite for utarbeiding av søknad om bygg i kommunen.  

Innstilling: Martha Thorsheim, Terje Økland og Adi Redzic 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

 

h) Valg av ansvarlig for søknader. 

Innstilling: Alexander Reyes-Lingjerde inntil videre. Martha Thorsheim jobber med en ny ansvarlig.  

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt  

 

Protokollen skal undertegnes av de to som ble valgt under sak 3. 

 

 

 

-----------------------------------------   ------------------------------------------------------------  

[Adi Redzic]     [Terje Økland] 


